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PROTOKÓŁ 0012.9.2.2016 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu  15 lutego  2016 roku  
 
Miejsce posiedzenia: sala nr 130  Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 11.00- 11.30 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Ustalenie zakresu kontroli schroniska dla zwierząt.  

4. Sprawy bieżące: 

• Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 

podjętych w IV kwartale 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok  

5.Wolne głosy i wnioski 

6. Przyjęcie protokołu z dnia 17 grudnia 2015 r. oraz 18 stycznia 2016 r.  

7.Zkończenie posiedzenia 

 

Ad. 1 
 

Otwarcia posiedzenia dokonała Wiceprzewodnicząca Komisji – Małgorzata 
Filipowicz.  Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz 
zaproszonych gości. 
 

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0,wstrzymujących się 

– 0. 

Ad. 3 

Ustalenie zakresu kontroli schroniska dla zwierząt.  

Komisja ustaliła zakres kontroli.  
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Skład zespołu kontrolnego: 

Małgorzata Filipowicz 

Roman Foksowicz 

Piotr Szereda 

Komisja ustaliła, że zespół kontrolny spotka się 19 lutego 2016 r. o godzinie 
10.00 w Jastrzębskim Zakładzie Komunalnym.  

Piotr Szereda 
 - Otrzymałem sygnały odnośnie inhalatorium, chodzi o kwestie rozliczania.  Jest 
jakiś problem z wypłatą środków dla wykonawcy gdyż nie został termin 
dotrzymany? 
 
Janusz Buda 
 - Były opóźnienia w inwestycji. Całe zadanie prowadził syndyk. Firma otrzymała 
środki.  
 
Piotr Szereda 
 - Chodziło o termin wykonania czy kwestie kto miał zgłosić i w jaki sposób? 
 
Janusz Buda 
 - Wykonawca zgłasza gotowość do zakończenia prac i odbioru.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Od urzędników zależy jak traktuje się inwestora.  
 
Janusz Buda 
 - Urzędnicy nie maja pola manewru, gdyż jest umowa oraz przepisy ustawy o 
zamówieniach publicznych. Jeżeli pobieramy kary jest to przychód Gminy.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Dobrze byłoby, abyśmy się bliżej zapoznali z tematem.  
 
Piotr Szereda 
 - Z tego co wiem ok. 300 tys. zł nie zostało zapłacone.  
 
Roman Foksowicz 
 - Możemy przygotować na Sesję projekt uchwały w sprawie zlecenia kontroli w 
tym temacie.  
 
Komisja ustaliła, że  na najbliższą Sesję Rady Miasta zostanie 
przygotowanie projekt uchwały w sprawie zlecenia kontroli.  
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Ad. 4 

Sprawy bieżące: 

• Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 

podjętych w IV kwartale 

Komisja przyjęła sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta do 
wiadomości.  

 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 

Ad. 5 
 

Wolne głosy i wnioski 
 

Andrzej Matusiak 

 - Chciałem zapytać o wniosek Komisji Rewizyjnej przyjęty na Sesji w sprawie 
przekazania 1/3 materiałów promocyjnych do Rady Miasta. Uważam, że od  
1 marca Przewodniczący Rady Miasta powinien otrzymać informację o 
zmagazynowanych rzeczach. W przyszłym tygodniu Przewodniczący Rady 
powinien mieć już taką informację. Wniosek jest przegłosowany, a widzę ze nic w 
tym temacie się nie dzieje.  
 
Janusz Buda 
 - Wniosek faktycznie został przegłosowany, ale ze względu na to, że Wydział 
Informacji i Promocji nie podlega mi bezpośrednio nie wchodziłem w meritum 
sprawy.  
 
Roman Foksowicz 
 - To jest decyzja Pani Prezydent.  
 
Janusz Buda 
  -Nie  chciałbym się wypowiadać w tym temacie jest to w gestii Pani Prezydent.  
 
 



4 

 

Andrzej Matusiak 
 - Chciałbym jeszcze zapytać o projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu 
gminnego Miasta od osób fizycznych prawa własności nieruchomości gruntowej 
położonej przy ul. Gospodarskiej. Miasto przejmuje grunt po to żeby wybudować 
drogę? 
 
Janusz Buda 
 - Tak. Jest to nieodpłatne przekazanie właścicieli. Docelowo w perspektywie 
czasu powstanie w tym miejscu droga.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W jaki sposób sugerujecie się Państwo komu drogę wykonać? 
 
Janusz Buda 
 - Formalnie jest zgoda wszystkich mieszkańców.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Rozumiem. Wracając do wniosku Komisji  Rewizyjnej to uważam, że powinien 
być wykaz rzeczy, które są do dyspozycji Rady Miasta  
 

Ad. 6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia  17 grudnia 2015 oraz 18 stycznia 2016 r.  
 
Protokoły zostały przyjęte głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ad.7 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Szereda podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Monika Dulewicz                   Piotr Szereda 


